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Koosoleku juhataja: Martin Pedak 

Protokollis: Vahur Jurs 

Osalejad: Osalejate nimekiri lisatud protokollile 

 

M. Pedak avas koosoleku. Päevakord on eelnevalt välja saadetud ning järjekord kohandatud 

arvestades osade komisjoni liikmete varem lahkumise soovi. 

 

Päevakord: 

1. Preemia maksmine;  

2. Halduslepingu sõlmimine OÜ-ga Tartu Valla Kommunaal; 

3. Teehoiukava 

4. Tartu valla 2019. aasta eelarve I lugemise lõpetamine;  

5. Projektis „Piirissaare Põhja kanali puhastustööd” osalemine;  

6. Isikliku kasutusõiguse seadmine (Kaluri tee); Isikliku kasutusõiguse seadmine (Valgma 

tee); Isikliku kasutusõiguse seadmine (Jõeääre); 

7. Erika kinnistu detailplaneeringu koostamise lõpetamine;  

8. Tartu valla finantsjuhtimise kord; 

9. Noorsootööasutuse Maarja-Magdaleena Noortekeskuse asutamine; Maarja-Magdaleena 

Noortekeskuse põhimäärus;  

10. Noorsootööasutuse Tabivere Noortekeskuse asutamine; Tabivere Noortekeskuse 

põhimäärus; 

11. Tabivere Rahvamaja põhimäärus;  

12. Riigikogu valimisteks jaoskonnakomisjonide moodustamine. Nimetatud eelnõu on 

toorikuna, kuna  ei ole saabunud tähtpäev, milleni võivad jaoskonnakomisjonide 

liikmete kandidaate esitada erakonnad.   Komisjonide nimeline koosseis  on selge 25. 

jaanuariks.  

13. Sisekontrolöri ametikoha loomine; 

14. Revisjonikomisjoni tööplaani kinnitamine. 

15. Laeva, Piirissaare, Tabivere ja Tartu  vallavolikogude määruste kehtetuks tunnistamine;  

 

 

  



Otsused ja liikmete eriarvamused: 

  

1. Preemia maksmine;  

M. Pedak tutvustab eelmisel volikogu istungil tekkinud olukorda, kus volikogu esimees 

esitas eelnõu preemia maksmiseks vallavanemale ja abivallavanemale ning volikogu tegi 

otsuse preemia maksmise osas, kuid summa jäi määrata uueks volikogu istungiks. A. 

Ainomäe soovib et oleksid mõõdikud selleks et hinnata töö edukust. Arutelu. Vahur Jurs 

teeb ettepaneku maksta preemiat ühe kuupalga ulatuses vallavanemale ja 

abivallavanemale. 

 

Otsustati: 

Komisjon teeb ettepaneku toetada eelnõud ning määrata preemia suuruseks ühe kuu palk. 

Otsus võeti vastu ühehäälselt (6) 

 

2. Halduslepingu sõlmimine OÜ-ga Tartu Valla Kommunaal; 

J. Laur kinnitab, et eelnõus ei ole muudatusi võrreldes eelmisel koosolekul arutatuga.  

Info võetakse teadmiseks ning teemat ei käsitleta. 

 

3. Teehoiukava  

T. Raudsepp tutvustab teemat ja teehoiukava tabelit. Pikemalt peatutakse selle aasta 

tegemiste juures. M. Pedak soovib, et tabelis oleks kajastatud ka teede kilometraaž 

(pikkus) aastate kaupa. Valla hallatavete teede maht suureneb tänu uute teede rajamisele 

ning omandamisele. 

Kuusisoo tee – komisjon tegi ettepaneku vallavalitsusele kaasata kohalikke ettevõtteid tee 

finantseerimisel. Samuti on mõistlik välja selgitada trasside rajamise ajakava ning 

vajadusel oodata remondiga. 

Õuna tn – komisjon tegi ettepaneku vallavalitsusele selgitada välja trasside paigaldamine 

enne teekatte remonti. 

Erala kortermajade esised teed – komisjon tegi ettepaneku vallavalitsusele lahendada ka 

sadevee probleem teedel. 

Vedu sissesõit - komisjon tegi ettepaneku vallavalitsusele viia raskeveokite liiklus välja 

asula keskelt ning paigaldada vastavad märgid ja viidad. 

Tänavavalgustus – kaaluda täiendavaid võimalusi investeeringuteks 

Pindamised – komisjon tegi ettepaneku vallavalitsusele mitte pinnata tervet teed, kui seal 

on ette näha raske kaaluga transporti ja teepõhi ei ole piisava kvaliteediga. 

 

Otsustati: 

Komisjon toetab esitatud teehoiukava. 

Otsus võeti vastu ühehäälselt (6) 

 

18:20 lahkusid koosolekult: J. Laur, T. Raudsepp, J. Hoffmann, A. Ainomäe, V. Jurs 

 

M. Pedak kuulutas välja vaheaja 5min. 

 

Kvoorumi puudumise tõttu on punktide arutamisel tehtud muudatus ning arutelu on alles 

jäänud komisjoni liikmetele informatsiooniks. 

 



8. Tartu valla finantsjuhtimise kord; 

E. Kallas tutvustas eelnõud. M. Pedak tegi ettepaneku vormistada eelnõu korrektselt ning 

seletuskirja lisada eelnõu vajaduse sisuline põhjendus. 

 

9. Noortekeskused (9-10); 

E. Kallas tutvustas eelnõud. Komisjoni liikmed arutlesid eraldi keskuste vajaduse üle ning 

leidsid, et Tartu Vallas võiks olla üks asutus – Tartu Valla Noortekeskused ning selle 

filiaalid/osakonnad erinevates piirkondades. 

  

10. Sisekontrolöri ametikoha loomine; 

E. Kallas tutvustas eelnõud. Arutleti sisekontrolöri töötasu suuruse, töömahu ning teenuse 

kasutamise võimaluse üle. Info võeti teadmiseks. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Koosolek lõppes  

/Protokollile kirjutavad alla koosoleku juhataja ja protokollija digitaalselt. / 


